



عمان كلورين ش.م.ع. OMAN CHLORINE S.A.O.G.

Date: 27.02.2019

Decisions of the Board of Directors meeting 27th February 2019

قرارات مجلس الإدارة في اجتماعه المنعقد في 27 فبراير 2019

The Board of Directors of Oman chlorine (SAOG) convened on February 27, 2019 and approved the audited consolidated financial statements for the year ended December 31, 2018 where the company's net profit amounted to RO 1,592,123 (Rial Omani One Million Five Hundred Ninety-two thousand One hundred twenty-three only) as compared to RO 999,638 (Rial Omani Nine Hundred ninety nine Thousand Six Hundred and Thirty Eight only) for the year ended December 31, 2017.

اجتمع مجلس إدارة شركة عمان كلورين بتاريخ 27 فبراير 2019 واعتمد البيانات المالية المدققة الموحدة للفترة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2018 حيث بلغت أرباح الشركة 1.592.123 ريالاً عمانياً (مليون وخمسمائة واثنتان وتسعون ألفاً ومائة وثلاثة وعشرون ريالاً عمانياً) مقارنة بـ 999.638 ريال عماني (تسعمائة وتسعة وتسعون ألفاً وستمائة وثمانية وثلاثون ريالاً عمانياً) في نهاية عام 31 ديسمبر 2017.

The Board of Directors further decided and recommended the following:

و عليه فقد قرر و أوصى المجلس بما يلي :

- Distribution of cash dividends to the shareholders at the rate of 15 Baizas per share
- Submit the said recommendation to the company's shareholders for approval at the Annual General Meeting, scheduled for 28 March 2019.
- Renewed the employment contract of Mr. Said Al Habsi, CEO for 3 years.
- Appointing Mrs. Kouthar Bint Ali Bin Khamis Al Ajmi as Internal Auditor of the company.

- توزيع أرباح نقدية للمساهمين بنسبة 15 بييسة للسهم الواحد.
- رفع التوصيات المشار إليها للمصادقة عليها من قبل الجمعية العامة للشركة المقرر عقدها في 28 مارس 2019 للاعتماد.
- تجديد عقد توظيف الفاضل سعيد الحبسي ، الرئيس التنفيذي لمدة 3 سنوات.
- تعيين الفاضلة كوثر بنت علي بن خميس العجمي مدققة داخلية للشركة.




Hassan Ali Ghazi

Group Chief Financial Officer

Head Office : P.O. BOX : 193
P.C. : 134, Jawharat Al Shati, Sultanate of Oman
Tel. : 24695839, Fax : 24695768, C.R.No.: 1/57685/2
Factory : P.O. Box : 35
Postal Code : 327, Sohar, Sultanate of Oman
Tel.: 26751592 - Fax : 26751958



E-mail : omancl2@omantel.net.om
Website : www.omanchlorine.com

المكتب الرئيسي : ص.ب : 193
الرمز البريدي : 134 جوهرة الشاطئ ، سلطنة عمان
تليفون : ٢٤٦٩٥٨٣٩ - فاكس : ٢٤٦٩٥٧٦٨ - ص.ت. رقم : ١/٥٧٦٨٥/٢
المصنع : ص.ب : ٣٥
الرمز البريدي : ٣٢٧ ، صحرار ، سلطنة عمان
هاتف : ٢٦٧٥١٥٩٢ ، فاكس : ٢٦٧٥١٩٥٨